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Urgench 2013.y 

 2. Kenjayev.J. School.Problems of preparation of physical education students 

for professional collages of academic lyceum Higher education Tashkent-2013. 

 3. Kenjayev.J. Ruzmetov.A. The role of the physical education and sports in the 

spiritual and physical health of the nation. HEI Urgench-2013.y 

 4. Kenjayev.J. Masharipov.A. Healthy  lifestyle is the foundation of a 

harmoniously devaloped  generation.HEI Urgench 2013 y. 

 5. Ruzmetov A.  Kenjayev J.  Human health and its protaction. Scientific-practical 

conference,materials.2015-y. 

  6. Ruzmetov A.  Kenjaeyv J.Valleball player’s activity. Activity Materials of  the 
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 7. Ruzmetov A.  Kenjaeyv J. Methods of increasing the effectiveness of atratigic 

movements in valleyball. Matirials of  the scientific-practical conference 2015.y 

 8. Kenjaeyv J.  History of contagion badminton of  development. Peryaslov-

Xmelniskiy- Ukraina 21.12.2016. y 

 8. Kenjaeyv J.  Goals and objectives of the organization of extracurricular at school  

Peryaslov- Xmelniskiy- Ukraina 22.02.2017y  

 9. Kenjayev J. Methods of organizing extracurricular at school  Peryaslov- 

Xmelniskiy- Ukraina 02.04.2018 year 
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 .About the training process of individual wrestlers in the annual cycle IX 

GLOBAL SCIENCE AND INNOVATIONS 2020: CENTRAL ASIA, Nur-

Sultan (Astana), Kazakhstan 20-22 th 2020 

 . Kenjayev J. The family is the hearth of true spirituality, a factor and 

environment of macroeconomic education Scientific and practical research in 

Uzbekistan 2020 №16 02.06  

  Kenjayev J, Peculiarities of games in the lives of children with physical 

disabilities "Enlightened youth - the autumn of the country" UrDU.2020.28.02 
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 7. Кенжаев C. Якубова Д.  Основная цель национальной программы «обучения-

воспитать» физически здоровую молодѐжь. Материалы научно-практической 

конференции. 2015г. 

 8. Кенжаев C.Якубова Д.  Научно-технические достижения в повышении качества 

и эффективности образования. Ургенч 2015г 25-26 ноябрь. 

 9. Кенжаев C. Якубова Д. Роль физического воспитания в обеспечении здоровья, 

здорового поколения. Ургенч 2015г 25-26 ноябрь. 

 10. Кенжаев C. Якубова Д.  Правила базового теоритического метода развития 

моторики школьников. 

 11. Кенжаев C. Шарипов А. Республиканская научно-практическая конференция с 

акцентом на будущее. Ташкент 2016г. 



 12. Кенжаев C. Роль физического воспитания во всестороннем  развитии 

личности. ОТМ Ургенч 2019г. 

 13. Кенжаев С. Якубова Д. Сущность патриотического воспитания студентов 

научно-практическая. Ташкент 2016г. 

 14. Кенжаев С. Якубова Д. Результаты обучения в области физической культуры 

носят научный и практический характер.  Ташкент 2016г. 

 15. Кенжаев C. Материалы научной конференции посвященной году «здоровой 

матери и ребенка»  21 апрель 2016г. 

 16. Кенжаев C.  Республиканская научно-практическая конференция о роли 

спорта во всестороннем образовании молодѐжи. Ургенч 2018г. 

 17.  Кенжаев С. Психологическая  подготовка игроков до и во время игры носят 

научный и практический характер. Ургенч 2020г. 

 18. Кенжаев С. Общая классификация развития физической культуры в 

Республики Узбекистан. Ташкент 2021г. 
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